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CONCEPTVERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING 
D.D. 11 DECEMBER 2012 VAN DE COMMISSIE ONTWIKKELING 
 
 
Aanwezig de leden: 
De heren J.M. Baaijens (Actiepartij), D.A. Bol (GroenLinks), H. van der Bruggen (PvdA), 
W. van Haga (VVD), E. de Iongh (D66), L.J. Mulder (GroenLinks), F. Reeskamp (fractie 
Reeskamp), P. Schouten (Sociaal Lokaal), C.J. Schrama (Haarlem Plus), J.J. Visser (CDA), 
J. Vrugt (Actiepartij), P.A. Wever (SP) en mevrouw L. van Zetten (D66) 
 
Afwezig de leden: 
De heren G.B. van Driel (CDA), J. Fritz (PvdA), H.C. Hiltemann (Sociaal Lokaal), R.B. Jonkers 
(SP) en E. Veen (VVD) en de dames I. Crul (Actiepartij), J. Langenacker (PvdA), F. de Leeuw 
(OPH), M. Otten (VVD) en A. Ramsodit (PvdA) 
 
Mede aanwezig: 
Mevrouw M. Blaauboer (secretaris), de heer R. van Doorn (wethouder), en mevrouw 
M. Schopman (voorzitter) 
 
Overige aanwezigen: 
De heer H. Rozestraten (Stichting Natuurbehoud Fort Benoorden Spaarndam), mevrouw 
J. de Jongh (Stichting Krayenhoff, Stichting Vrienden van de Forten van Spaarndam en De 
Verontruste Spaarndammers) en mevrouw D. Reek ( Villa Westend) 
 
Verslag: Mevrouw N. Kwekkeboom (Notuleerservice Nederland) 
 
 
1. Opening en mededelingen voorzitter 
De voorzitter opent de vergadering om 19.10 uur en heet iedereen welkom. 
 De agendapunten 2 en 3 worden vanavond niet behandeld. De behandeling van deze agendapunten 

is uitgesteld. 
Naar aanleiding hiervan vraagt de heer Visser of de vragen die gesteld zijn over deze agendapunten in 
januari beantwoord worden of in december. 
Wethouder Van Doorn antwoordt dat de antwoorden op deze vragen in december komen. Hij wil de 
antwoorden afstemmen met zijn collega. 
 
Ter bespreking: 
4.  Stukken Recreatieschap Spaarnwoude om wethouder Van Doorn reactie te geven ten behoeve 

van de vergadering van het algemeen bestuur op 14 december en de vergadering van het 
dagelijks bestuur op 19 december 

 
De heer Rozestraten spreekt in namens de Stichting Natuurbehoud Fort Benoorden Spaarndam. Hij 
stelt dat het communicatietraject niet goed doorlopen is. 
 
Mevrouw De Jongh spreekt in namens Stichting Krayenhoff, Stichting Vrienden van de Forten van 
Spaarndam en De Verontruste Spaarndammers. Ze wijst erop dat het bungalowpark midden in de 
Stelling van Amsterdam gepland is en dat hierdoor kernwaarden aangetast worden. Ook wijst ze erop 
dat het bungalowpark veel verkeer zal aantrekken en dat de communicatie met bewoners niet goed 
verloopt. Ze wijst er verder op dat er geen draagvlak in Spaarndam is voor de oplossingen die zijn 
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bedacht om het verkeer af te wikkelen en dat niet voldaan is aan de randvoorwaarden die aan het plan 
gesteld zijn. 
 
Mevrouw Reek spreekt in namens Villa Westend. Volgens haar vormen de tegenstanders een kleine 
groep en zijn er meer voorstanders dan tegenstanders, vooral onder ondernemers 
 
De heer Van der Bruggen vraagt aan mevrouw De Jongh hoe de stemverhouding in de werkgroep 
Verkeer was. 
Mevrouw De Jongh antwoordt dat de sfeer in de werkgroep Verkeer vijandig was tegenover haar. 
De heer Vrugt vraagt aan mevrouw Reek waarop zij haar mening baseert dat de tegenstanders van de 
plannen een beperkte groep vormen. 
Mevrouw Reek antwoordt dat veel ondernemers en bewoners uitzien naar verbeteringen. 
De voorzitter vindt dit niet echt een antwoord op de vraag, maar de heer Vrugt begrijpt wat mevrouw 
Reek bedoelt. 
De heer Van der Bruggen wijst erop dat in het rapport geen oplossing geboden wordt voor het 
probleem van de verkeersafwikkeling. Hij vindt dat mevrouw Reek van Villa Westend in haar brief 
probeert de tegenstanders van de plannen in een bepaald daglicht te stellen. Hij vindt dat kwalijk. 
De heer Vrugt stelt dat de communicatie niet goed verlopen is. 
De heer Van der Bruggen stelt dat het gaat om de invloed van de verschillende belanghebbenden en 
om de vraag of de juiste procedure gevolgd is. 
Wethouder Van Doorn deelt mee dat twee van de vijf deelnemende gemeenten voor de plannen zijn. 
Twee gemeenten zijn tegen de plannen. De gemeente Amsterdam twijfelt. De gemeente Haarlem is 
tegen de plannen. 
 
5. Sluiting 
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn inbreng en sluit de vergadering om 19.55 uur. 
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